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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen visszaélések történtek pontosan az ápolási díj 
igénylésével kapcsolatban?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Azután, hogy a Fidesz nem szavazta meg a Parlamentben az ápolási díjemelést célzó javaslatomat, 
Gulyás Gergely miniszterelnökséget vezető miniszter a június 27-i Kormányinfón megerősítette, 
hogy a kormány nem emeli az otthonápolási díj összegét. A döntést egyrészt azzal indokolta, hogy 
az emelésnek nincsenek meg a feltételei a költségvetésben, másrészt azzal, hogy nehéz kiszűrni az 
igénylés során tapasztalt visszaéléseket.

Kérem Miniszter Urat, hogy szíveskedjék válaszolni a következő kérdéseimre: 

1. Pontosan milyen típusú és hány darab visszaélést tapasztaltak az ápolási díjak igénylésekor?

2. Mekkora volt a visszaélések aránya az idősgondozók, a gyermeküket gondozók és a 
házastársukat gondozók körében?

3. Felmérték-e pontosan, hogy mennyibe kerülne, ha az általam kért 100 000 forintra emelkedne az 
ápolási díjak összege, és hogy lehet az, hogy ekkora összeget nem bír el a magyar költségvetés egy 
ilyen fontos, a családok támogatására vonatkozó célra?

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm. 

Tisztelettel:

Ungár Péter (LMP)



Budapest, 2019. június 28.
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